



香港系東流空手道黑帶會第 151007 號通告
Hong Kong Shitoryu Karatedo Black Belt Club
Circular No. 151007

香港系東流空手道黑帶會 2015/2016 年度週年大會
AGM 2015 for Black Belt Club

本會將於 2015 年 10 月 25 日 (星期日) 舉行週年大會,屆時將有會員敘餐、去年回顧、來年展望等討論及選舉新一屆黑帶會幹事等。所有會員務請盡快繳交新一年度之會費(會期為 2015 年 10 月 至 2016 年 9 月),以便在當天享有投票資格。歡迎各會員及各學員參加! 詳情如下:

We are going to convene the Annual General Meeting for the year 2015/16 on 25 Oct 2015 (Sunday). Activities will include lunch gathering, review of work, planning for future and election of the new committee members for next 2 years. All member please renew your membership and to enjoy the voting power on that day (Effective period of membership: October 2015 to September 2016). All members and classmates are welcome to come. Details are as follow:

日期: 2015 年 10 月 25 日(星期日)
Date: 25 October 2015 (Sunday)
時間: 正午 12 : 00 時至 3 : 00 時
Time: 12 : 00 noon - 3 : 00pm
地點: 港龍海鮮酒家 - 鯉魚門海傍道西 62 號地下

Venue : Kong Lung Seafood Restaurant - G/F, 62 Hoi Pong Road West, Lei Yue Mun

費用/Fee : 工作人士\$100; 學生/無業人士 \$80;

Fee : Employed : \$100 ; Students/ Unemployed : \$80

有興趣參加學員,可向道場代表及各黑帶會委員報名。

Interested parties please contact the representatives of Dojos & committee member of BBC.

希望各學員踴躍參加,發表意見,令本會有更好的發展! 名額有限,報名從速 !

Your participation is very important to the Club and we are looking forward to seeing you there!



07/10/2015

副主席 黃穎欣
Fiona Wong (Vice -Chairman)